
Goede morgen,

Graag deze mail over het weer uitstellen van de veegronde door sturen naar het college van 
burgemeester en wethouders en de gemeente raad. 

Groeten

Onderwerp: RE: Veegronde 

Goede middag 

Toch nog even een mailtje over onderstaande.
Graag verneem ik jouw reactie over het steeds maar uitstellen om deze fout van de gemeente te 
herstellen, dit traject loopt al vanaf begin 2018 !!! 
Eerst horen we allerlei dingen die we zelf regelen, aanvragen en betalen moeten om het gedoogd te 
houden, dit was voor ons geen optie.
Wij willen niet voor deze fout betalen en het gewoon geregeld zien en niet gedoogd.
Na weer diverse mails en gesprekken horen we dat we moeten wachten op de omgevingswet (die al 
die tijd en nog steeds niet zeker was).
Dit was voor ons geen optie, omdat het niet zeker was of die er zou komen, en per wanneer en als 
het net zo lang duurt als alles wat wij gewent zijn zou dat 2030 worden.
Nu word de veegronde ook alweer een aantal keren uitgesteld en ben ik bang dat dit niet de laatste 
keer is.
Er kan elke keer wel weer een nieuwe rede verzonnen worden, maar we willen dit onderhand een 
keer geregeld zien worden.

Wij hebben heel veel geduld gehad en de gemeente alle tijd gegeven om dit te regelen.
We hebben gesprekken gehad op het gemeente huis, veel mail verkeer, veel gebeld en het lijkt wel 
niet serieus genoeg bevonden worden.
Wij zijn het echt zat om elke keer te horen dat het weer opnieuw uitgesteld word.
Het kost ons tot nu toe al genoeg tijd en ergernis, wat zeker niet had gehoeven.

Graag verneem ik je reactie, en hoop ik toch dat het eerder geregeld kan worden.

Groeten

Onderwerp: RE: Veegronde 

Goede morgen,

Dank voor de reactie, zodat wij een beetje weten waar we aan toe zijn.
Wij vinden het wel behoorlijk teleurstellend dat er keer op keer word uitgesteld bij elke mogelijkheid.
Elke keer maar een excuus aanbieden begint ook te vervelen, dit hebben wij al genoeg moeten 
aanhoren, al heel wat jaren lang.
Wees een keer daadkrachtig en zorg dat het snel geregeld word i.p.v. elke keer maar uitstellen als 
het even kan, dat is wel erg makkelijk.
Komt misschien een beetje bot over maar dit loopt al vanaf begin 2018 en bij alles wat belooft is 
horen steeds; proberen, misschien, waarschijnlijk, sorry, excuus, foutje.
Wij willen dit onderhand een keer geregeld hebben en hier nog niet jaren aan vast zitten.
Het is leuk om een eind datum te noemen, maar hou je daar dan ook aan.
Eerst horen we 1 juli 2022, dan 1 januari 2023 en dat gaat ook al niet lukken en met de ervaring met 
de gemeente ben ik bang dat we zo weer een jaar verder zijn.



Kortom, ben blij dat we op de lijst staan maar heb weinig vertrouwen in de gemeente en hoop toch 
echt dat het sneller geregeld kan worden.

Groeten

Onderwerp: Veegronde 

Beste 

Mede op verzoek van Jeroen Broeders informeer ik u over de stand van zaken omtrent de veegronde 
en uw perceel. Het perceel wordt gewijzigd van ‘agrarisch’ naar ‘wonen’. Op onderstaande 
afbeelding kun u zien hoe de nieuwe bestemmingsplankaart eruit zal zien.

We waren eerst van plan het ontwerpbestemmingsplan voor 1 januari ter inzage te leggen ivm de 
inwerkingtreding van de Omgevingswet. Onlangs hebben we echter gehoord dat de Omgevingswet 
wordt uitgesteld naar 1 juli 2023. Hierdoor hebben wij een paar maanden extra de tijd om 
belangrijk omissies mee te nemen in de veegronde. Helaas betekent dit wel dat de 
bestemmingswijziging van uw perceel een paar maanden later vastgesteld wordt. Wij begrijpen dat 
dit vervelden voor u is, excuses daarvoor. We proberen het veegplan zsm vast te stellen en gaan 
ervanuit dat het ontwerpbestemmingsplan in het eerste kwartaal van 2023 ter inzage wordt gelegd. 
Het bestemmingsplan zal waarschijnlijk aan het einde van het eerste kwartaal of begin van het 
tweede kwartaal vastgesteld worden.

Als u nog vragen heeft, hoor ik het graag.

Met vriendelijke groet,

Medewerker Ruimtelijke Ontwikkeling


